
VVD Leusden/gemeenteraadsfractie

Vragen over de schoonmaak van de openbare ruimte in de 
winkelcentra in Leusden

Leusden, 25 juli 2016

Geacht college,

In de raadsvergadering van 6 juli 2016 zijn vragen gesteld over de schoonmaak 
in winkelcentrum De Hamershof. Wethouder Overweg gaf daarop aan dat het 
directe gevolg van het verlagen van het onderhoudsniveau van B naar C onder 
andere is, dat er op zaterdagavond niet meer schoongemaakt wordt.

Naar aanleiding hiervan heeft de VVD contact gezocht met de 
Belangenvereniging winkelcentrum Hamershof. Ons blijkt dat, indien er 
apparatuur ter beschikking zou zijn, de gezamenlijke winkeliers van de 
Hamershof eenvoudig zelf de schoonmaak ter hand kunnen en willen nemen. 
Daarmee zou uitstekend invulling gegeven kunnen worden aan de participatie 
van de samenleving. Dat is immers ook een van de bedoelingen van het 
huidige onderhoudscontract.

In verband daarmee heeft de VVD Leusden de volgende vragen:

1. Bent u bereid om de winkelcentra in Leusden, bijvoorbeeld via de 
Belangenvereniging winkelcentrum Hamershof, materiaal c.q. materieel ter 
beschikking te stellen dan wel te laten stellen, zodat zij zelf de schoonmaak 
ter hand kunnen nemen?

2. Wilt u dit zo nodig aan de raad voorleggen?
3. Zo niet, zijn er alternatieve oplossingen om de winkelcentra schoon te 

houden, met gebruik van de inzet die de Belangenvereniging en mogelijk 
ook de ondernemers in de andere winkelcentra graag willen leveren?

4. Mocht u positief reageren en middelen ter beschikking hebben, wilt u dan de 
raad hierover informeren?
 

Wij zien de antwoorden op deze vragen met belangstelling tegemoet.

Namens de VVD-fractie,
Met vriendelijke groet,

Klaas Roskam
Carlos Genders


